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To: @minvws.nl
Ce: @minvws.nl; , IEEE. CRE CE IEEE(IERIFEN@ rin vws. ni]
From 5.1.2e 1.2¢

( 5.1.2e
: / ! )

Sent: Wed 3/10/2021 12:28:04 PM

Subject: RE: contactgegevens

Received: Wed 3/10/2021 12:28:04 PM

Dank!

van: [ESET (EE. GED) JEEEEDMM@ invws.ni>
Verzonden: woensdag 10 maart 2021 12:39

Aan 2 (EAN 1. @minvws.nl>

cc GE) SEE 0rin»;ENED, ENE, ED OE (ERED) EEE irs.

Onderwerp: FW: contactgegevens

52|
Even ter info, geen liquiditeitsproblemen meer, goed nieuws dus. Ik ben nog wel bezig met FEZ om te kijken of we toch nog een

optie voor een voorschot kunnen inbouwen, mocht het straks ineens wel echt nodig zijn. Ik heb Utrecht apart nog even

benaderd, nog geen reactie gehad, dus ik verwacht hier ook geen grote problemen.

Groeten

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 12:06

Aan minvws.nl>

Onderwerp: Re: contactgegevens

Beste

Desgevraagd is er een uitvraag gedaan naar liquiditeitsproblemen.

Uit alle reacties blijkt dat de regionale GGD'en het hebben opgelost en niemand (meer) in acute problemen zit.

Met vriendelijke groet,

yo/</0f
VG/H/O/Rg
NEDERLAND

Zwarte Woud 2 E-mail [BEE @gedghor.nl

3524 SJ Utrecht Website : www.ggdghor.nl

Telefoon: - Twitter : @ggdnederland en @ghornederland

Mobiel: os IEEE Afwezig -

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit bericht per abuis hebt

ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR Nederland is niet aansprakelijk voor onjuiste en

onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late ontvangst daarvan.
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Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 16:54

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: contactgegevens

«IEE

Dank voor het verhelderende gesprek net. Hierbij de contactgegevens van EEZGGD Regio Utrecht) size |
5.1.2 GGD GHOR NL):

o LEP ERE neemt even contact met je op over de vraag of er nog aanvullende maatregelen nodig zijn in het kader van de

liquiditeit (hoge kosten testen, bco, vaccineren en afspraak dat facturen aan het eind van de maand worden ingediend). De

betalingen zijn inmiddels versneld, maar de vraag is even of hiermee het knelpunt is opgelost.
:

IRENE
<=: de vraag of het liquiditeitsprobleem bij meer GGD-en speelt. Die vraag hadden we al uitgezet via het

S . Kun jij de feedback ophalen bij het eerstvolgende SBOG overleg en dat doorgeven aanEilE? Zodat er eventueel met

betreffende GGD-en contact opgenomen kan worden?

Groeten,


